
На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов 

зам. кмет на Столична община 

 

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в СДЯ, детски градини и в подготвителните 

групи в общинските училища 

 

СТАНОВИЩЕ 

от 

Лилия Боянова 

 

В качеството си на родител на дете, на което предстои кандидатстване в общинско детско 

заведение, изразявам становище по отношение проекта на наредбата.  

Имам следните предложения: 

Предложение №1: Увеличаване на годините уседналост от 3 години на 5 години за получаване 

на максимален брой точки по критерий №1. По този начин максимум точки по критерия ще 

имат деца, на които поне единият родител е с постоянен адрес на територията на СО от 5 

години. 

Обосновка: Смятам, че осезаемият недостиг на места налага прагът за уседналост да бъде по-

висок.  По мое мнение, предимство би трябвало да имат родители, които по-отдавна са 

избрали София за място за живеене и за отглеждане на своите деца. В допълнение тези 

семейства са плащали по-дълго местни данъци и такси и са спомагали по-продължително 

време за развитието на града и превръщането му в основен икономически център за страната. 

 

Предложение №2: Въвеждане на давност от 6 месеца по отношение на адрес в даден 

административен район на СО за получаване на точките по критерий №2. 

Обосновка: Смятам, че с тази промяна биха се ограничили злоупотреби от страна на родители, 

които сменят адреса си с фалшив с цел неправомерно възползване от свободно място в друг 

район. 

 

В заключение, пожелавам на  СО да съумее да посрещне нуждите на увеличаващото се по брой 

население. Желая ви ползотворна работа! 

 

 

 

13.10.2020                                                                                                    Л. Боянова 

 


